
Åvangs skolen
Skolebestyrelsen
Bestyrelsesmøde mandag den 10. februar 2025, kl. 
17.15-19.00 i Aktivitetssalen

Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Naja Hartvig Kjøller Jørgensen, Karina Holmberg, Gitte Hagelskjær Svart, 
Per Kofod, Malene Anna Znaty & Louise Marcher Hansen
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg & Poul Erik Killendahl
Elevrepræsentanter: Fredrik Strunge Fuglsang & Anton Anker Bohn
Ledelsesrepræsentanter: Elina Bræstrup, Christian Faurholdt Jeppesen & Andreas GrosbøH

Afbud: Rikke Væver Hartfelt

Dagsorden Tidsplan Referat
1. Godkendelse af dagsorden 17.15 Godkendt

2. Orientering fra:
Ledelse:
• Personalenyt
• Økonomistatus
• Ind- og udmelding af elever

Formand:

Medarbejdere:

Elever:

17.20 Ledelse:

En pædagog går på barselsorlov, og stillingen 
er besat.

Vi kom ud af 2024 med et overskud.

Fire elever ind og to ud.

Medarbejdere:

Personalet er overraskede over, at der i 
forbindelse med sammenlægningen dels bliver 
skåret med en leder, dels at det går i gang 1. 
marts.

Elever:

Der er kommet klarhed over afviklingen af 
sidste skoledag for 9. klasserne.O
Det grønne råd har været ude at forklare om 
affaldssorteringen.

3. Proces vedrørende 
s ammenlægning
Urøftepunkt

Fast punkt vedrørende

17.35 Ledelsessammensætningen for den 
kommende skole er blevet meldt ud. Andreas 
bliver skoleleder for "Skolerne i Rønne” og 
Lars bliver flyttet til Svartingedal Skole.



processen omkring 
sammenlægning af de to 
folkeskoler i Rønne.

Da man dermed er nede på samlet fem ledere, 
er skolebestyrelsen meget bekymrede for, om 
der er den fornødne ledelseskraft i den 
kommende skole — især i løbet af processen. 
Der er givet mandat til, at der kan udvides 
med en ekstra afdelingsleder.

Der bliver snarest indkaldt til 
orienteringsmøder for forældrene til de 
årgange, hvor der vil ske sammenlægning af 
klasser.

4. Møde i Samrådet
Yjeslutningspunkt

Den 10. april er der møde i 
Samrådet for Bornholms
Regionskommunes skolevæsen.

Bøme- og Skoleudvalget ønsker, 
at nedenstående tre punkter 
kommer til drøftelse i Samrådet:

1) Omlægning ffa personlige 
iPads til klassesæt og revision 
af IT-strategi

2) Proces for og tanker om 
inkluderende læringsmiljøer 
med afsæt i erfaringer med 
prøvehandlinger på skolerne

3) Udvalgets ønsker til 
implementering af 
kvalitetsprogrammet med 
fokus på en udvidelse af den 
obligatoriske praktik

Har Skolebestyrelsen forslag om 
supplerende punkter til drøftelse 
på mødet?

Der skal desuden vælges en 
suppleant for Malene.

18.05 Gitte deltager som suppleant for Malene.

Derudover deltager skoleleder, en elev- og en 
medarb ej derrepræs entant.

På næste møde gennemgås de enkelte 
punkter.

5. Ønsker til BRKs budget 2026
Drøftepunkt

Er der noget, skolebestyrelsen 
ønsker, at der skal arbejdes for at 
få prioriteret i budget 2026?

18.20 Indkøb af analoge læremidler.

Dræning af legepladsen.

6. Skoleårets planlægning
’&eslutningspunkt

Kort orientering om elementer i 
kvalitetsprogrammet, der har

18.30 Andreas gennemgik nogle elementer i 
programmet. Man kan læse mere på uvm’s 
hjemmeside: 10 markante initiativer i aftalen 
Børne— og Undervisningsministeriet



indflydelse på planlægningen af 
skoleåret.

Herefter:
• Ringetider (beslutning)
• Foreløbige overvejelser om 

timebank (drøfte)
• Øvrige forhold omkring 

planlægningen (drøfte)

Bestyrelsen nikkede til Andreas’ udkast til 
ringetidssæt.

Det besluttes på et senere møde.

7. Punkter til kommende møder 
og aftaler

19.00 Folkeskolens kvalitetsprogram

Kommunikation mellem skole og hjem

Punkterne til samrådet

”Komponent”s analyse af specialområdet

8. Eventuelt 19.10

Malene Znaty
Formand


